
 
  

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ 

ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΝΕΑΣ ΣΜΥΡΝΗΣ 

                Η τακτική εκλογοαπολογιστική Γενική Συνέλευση  

   του Συλλόγου μας θα γίνει 
    την ΚΥΡΙΑΚΗ 3 Δεκεμβρίου 2023 

ώρα 10.00 π.μ. στο σχολικό συγκρότημα  
4ου και Αγ. Ανδρέα Δημ. Σχολείων Νέας Σμύρνης 

(Κράτητος και Αποστολάκη - στάση τραμ Αιγαίου) 
 

ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΔΡΑΣΗΣ ΤΟΥ Δ.Σ. ΓΙΑ ΤΗ ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΤΙΚΗ ΧΡΟΝΙΑ 
2022-2023 

Σύνθεση του ΔΣ που προέκυψε από τις εκλογές της 11/12/2022 

ΘΕΣΗ ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΣΧΟΛΕΙΟ 
ΤΗΛ. 

ΕΡΓΑΣΙΑΣ 
ΤΗΛΕΦΩΝΟ  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ  Καραμπά Σοφία 2ο Δημ. Σχ. 
 

2109330490 
 

6943 879575 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Μαντζαβράκου Ανθή 4ο  Δημ.Σχ.   2109338908 6972 556058 

Γ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  Στεφάνου Αχιλλέας 7ο Δημ. Σχ.  2109345380 6979072834 

 
ΤΑΜΙΑΣ 

 
Βουργουτζή Νίκη 7ο Νηπιαγ. 2109328894 6972726063 

ΜΕΛΟΣ Βλάχου Βούλα 5ο Νηπιαγ. 2109350505 6972827442 

ΜΕΛΟΣ Διαμαντάρα Ανθία  2ο Δημ. Σχ. 
2109330490 

 
6939324146 

ΜΕΛΟΣ   Χονδρός Λευτέρης 12ο Δημ.Σχ. 2109420888 6977284168 

Εκπρόσωπος του Συλλόγου στη Δημοτική Επιτροπή Παιδείας ορίστηκε η Μαντζαβράκου 
Ανθή με αναπληρωματικό τον Χονδρό Λευτέρη.  
 

Η πρώτη απόφαση του νέου ΔΣ είναι η κήρυξη 3ωρης στάση εργασίας (τις 3 τελευταίες ώρες του 

πρωινού κύκλου ή τις 3 πρώτες ώρες του απογευματινού κύκλου) στις 15/12, που σε συνδυασμό με 

τη στάση εργασίας της ΔΟΕ, μετατρέπουν την 15η Δεκεμβρίου σε 24ωρη απεργία. Εκδίδεται και 

σχετικό αφισάκι από το Σύλλογο.  

 

 



 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ ΠΟΥ ΚΑΤΑ ΤΕΘΗΚΑΝ ΣΤΗ ΓΣ ΚΑΙ ΕΓΚΡΙΘΗΚΑΝ ΟΜΟΦΩΝΑ ΑΠΟ ΤΟ ΔΣ 

ήταν (σε τίτλους) :  

Α. Ως εδώ με την κοροϊδία των συμβάσεων λίγων μηνών, το αέναο κυνήγι προσόντων και 

την «δόκιμη» περίοδο!  

Μόνιμη και σταθερή δουλειά για όλους και όλες! 

Β. Κάντε ησυχία όταν τα παιδιά κοιμούνται, όχι όταν χάνουν τη ζωή τους, σε επικίνδυνα 

σχολικά κτίρια (με αφορμή την είδηση του τραγικού θανάτου του μαθητή μας σε σχολείο των 

Σερρών και του τραυματισμού άλλων δύο, μετά από έκρηξη του καυστήρα)  

Γ. Για το πρόγραμμα εισαγωγικής επιμόρφωσης νεοδιόριστων 

Δ. Μαζικοί διορισμοί Εκπαιδευτικών-όχι στον διαγωνισμό του ΑΣΕΠ 

Ε. ΝΑ ΠΛΗΡΩΘΟΥΝ ΑΜΕΣΑ ΟΙ ΔΕΔΟΥΛΕΥΜΕΝΕΣ ΥΠΕΡΩΡΙΕΣ ΣΤΙΣ ΝΗΠΙΑΓΩΓΟΥΣ 

ΣΤ. ΓΙΑ ΤΑ ΣΧΟΛΕΙΑ ΤΗΣ ΕΣΤΙΑΣ 

 

 

 Στις 20/12, εκδίδεται υπενθύμιση προς διευθυντές/τριες ότι ισχύει η απεργία-αποχή για 

μέντορες-συντονιστές, με οδηγία για γραπτή απάντηση στις πιέσεις της Δ Διεύθυνσης 

 Στις 11/1, εκδίδεται κάλεσμα για μαζική συμμετοχή στην πανελλαδική 3ωρη στάση 

εργασίας και στη  συγκέντρωση στο Υπουργείο Παιδείας με αίτημα την άμεση 

μονιμοποίηση όλων των νεοδιόριστων συναδέλφων που συμπλήρωσαν και 

συμπληρώνουν διετία. 

 Στις 18/1, με ανακοίνωση εκφράζουμε έμπρακτα την αλληλεγγύη μας στη 12χρονη από 

τον Κολωνό, θύμα παιδοβιασμού, στα ανήλικα αδέλφια της και την οικογένειά της, 

ενισχύοντας με το συμβολικό ποσό των 50 ευρώ τον Σύλλογο Π.Ε.  Αριστοτέλη που έχει ήδη 



 
  

αναλάβει πρωτοβουλία αλληλεγγύης και οικονομικής στήριξης της οικογένειας. Καλούμε 

τους συναδέλφους και τις συναδέλφισσες του Συλλόγου μας, να συνεισφέρουν στο 

μέτρο των δυνάμεών τους. 

 Στις 20/1, ΠΑΜΕ ΘΕΑΤΡΟ, στο έργο «Κρατάς Μυστικό;» της Ασπασίας Ποντίκα 

 Την Τετάρτη 25 Ιανουαρίου και ώρα 5μμ καλείται η πρώτη συγκέντρωση διαμαρτυρίας 

στο 6ο Νηπιαγωγείο, για την απειλή έξωσης που έχει επιδοθεί. Μετά την πετυχημένη 

κινητοποίηση της 25/1 έγινε δεκτή από το δικαστήριο η  προσωρινή διαταγή 

αναστολής εκτέλεσης της απόφασης, μέχρι την 3ης Απριλίου 2023 όπου θα συζητηθεί η 

αναστολή.      

 Στις 5/2 γίνεται κοπή πίτας του Συλλόγου μας στο μουσικό καφενείο «ΔΕΚΑ4» 

 Στις 9/2, πραγματοποιήθηκε έκτακτη Γενική Συνέλευση του Συλλόγου Εκπαιδευτικών 

Νέας Σμύρνης με θέμα την ατομική αξιολόγηση. Στη συνέλευση παραβρέθηκαν 38 

συνάδελφοι και σημειώθηκε καταστατική απαρτία. Την εισήγηση έκανε η Πρόεδρος του 

Συλλόγου η οποία αναφέρθηκε σύντομα στο πλαίσιο της επιχειρούμενης αξιολόγησης και στην 

κρισιμότητα της απάντησης που οφείλει να δώσει ο κλάδος στη δεδομένη συγκυρία, όπου 

δέχονται συντονισμένη επίθεση εκτός από τον χώρο της παιδείας και εκείνοι της υγείας και του 

πολιτισμού, εξαιτίας της νεοφιλελεύθερης πολιτικής της κυβέρνησης που διαλύει τον δημόσιο 

και δωρεάν χαρακτήρα όλων των κρατικών τομέων. Το πλαίσιο δράσης της ΔΟΕ 

περιλαμβάνει μία σειρά δράσεις: Έκτακτες γενικές συνελεύσεις, ολομέλεια προέδρων για να 

μεταφέρουν τις διαθέσεις των συναδέλφων από όλη τη χώρα, 24ωρη απεργία στις 15 

Φεβρουαρίου, κήρυξη απεργίας αποχής από κάθε διαδικασία ατομικής αξιολόγησης με 

παράλληλη κήρυξη στάσεων από τα πρωτοβάθμια σωματεία, τηλεδιασκέψεις ΔΟΕ με 

συμβούλους και ΔΟΕ με νεοδιόριστους, παραστάσεις διαμαρτυρίας στις Διευθύνσεις, ανοιχτές 

επιστολές προς γονείς και ξανά γενικές συνελεύσεις. Αιχμή του δόρατος σε πρώτη φάση η 

απεργία της 15ης Φεβρουαρίου,  που θα πρέπει να δηλώσουμε αποφασιστικά το «ως 

εδώ». Όλοι οι παρόντες συμφώνησαν ότι η 24ωρη απεργία είναι πολύ σημαντική και θα 

πρέπει να γίνει σοβαρή προσπάθεια να κλείσουν τα σχολεία. Για την απεργία εκδόθηκε 

αφισάκι από το Σύλλογο και γράμμα προς τους γονείς ενημερωτικό για την «αξιολόγηση».  

 Στις 15/2, το ποσοστό συμμετοχής επί του συνόλου των εργαζομένων ήταν 52,3% ενώ επί 

των μελών του Συλλόγου 100%. 

 

 

 

 

 

 

 



 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Τη Δευτέρα 13/2,πραγματοποιήθηκε η Ολομέλεια Προέδρων των Συλλόγων ΠΕ, σε ιδιαίτερα 

μαχητικό και αγωνιστικό κλίμα. Κύρια σημεία των τοποθετήσεων ήταν: Η ομοφωνία στην απόφαση 

του ΔΣ της ΔΟΕ δίνει στους συναδέλφους σιγουριά και αίσθηση ασφάλειας. Το πλαίσιο της ΔΟΕ 

έγινε αποδεκτό από όλους τους συλλόγους. Κάποιοι σύλλογοι πρότειναν ότι ακόμα και στην 

περίπτωση που η απεργία αποχή βγει παράνομη από τα δικαστήρια, η ΔΟΕ να συνεχίζει να την 

επαναπροκηρύσσει συνεχώς ή/και να δώσει οδηγία να την επαναπροκηρύξουν οι σύλλογοι. Αρκετοί 

σύλλογοι έχουν πάρει ήδη αποφάσεις συνελεύσεων για επαναπροκήρυξη από τους συλλόγους 

τους. Στο τέλος της διαδικασίας, έγινε παράσταση διαμαρτυρίας στο Υπουργείο Παιδείας για 

παράσταση διαμαρτυρίας.  

 Στις 28/2, εκδίδεται ανακοίνωση με την οποία ζητάμε να διακοπεί άμεσα το πρόγραμμα 

εισαγωγικής «επιμόρφωσης» των νεοδιόριστων και να παρέμβει άμεσα η ΔΟΕ! 

 Στις 9/3 πραγματοποιείται έκτακτη Γενική Συνέλευση με θέμα την ατομική αξιολόγηση. Η 

συνέλευση δεν είχε απαρτία, καθώς παραβρέθηκαν μόνο 23 συνάδελφοι, αλλά υπήρξε πλούσια και 

γόνιμη συζήτηση. Αναφέρθηκε σύντομα στο πλαίσιο δράσεων που προτείνει η ΔΟΕ για το επόμενο 

διάστημα σε σχέση με το ζήτημα της αξιολόγησης. Οι παρόντες κατάληξαν ομόφωνα ότι: 

υπογράφουμε ΟΛΟΙ (νεοδιόριστοι, μόνιμοι, αναπληρωτές, εκπαιδευτικοί παράλληλης στήριξης, 

ΕΒΠ, ψυχολόγοι, κοινωνικοί λειτουργοί) το κείμενο απεργίας-αποχής της ΔΟΕ και το κείμενο της 

ΠΟΣΕΕΠΕΑ και το καταθέτουμε στη διεύθυνση του σχολείου, ώστε να πάρει αριθμό πρωτοκόλλου. 



 
  

Σε περίπτωση που ο σύμβουλος επικοινωνήσει με τον υποψήφιο αξιολογούμενο, ο/η συνάδελφος 

ενημερώνει ΑΜΕΣΩΣ το ΔΣ. Πανό το οποίο θα μπαίνει έξω από το σχολείο που πρόκειται να 

επισκεφθεί ο σύμβουλος. Επίσης αποφασίστηκε να αναρτηθούν πανό του Συλλόγου σε 3-4 

κεντρικά σχολεία, που να συνδέουν το έγκλημα στα Τέμπη με τις υποδομές των σχολείων: «Δεν 

ξεχνάμε: Αυτοί μετράνε κέρδη και ζημιές, εμείς μετράμε ανθρώπινες ζωές. Σύγχρονες και 

ασφαλείς σχολικές υποδομές». Έγινε ενημέρωση για το θέμα του 6ου Νηπιαγωγείου και την 

κωλυσιεργία και τον εφησυχασμό που επικρατεί στο Δήμο.  

 Στις 9/3, εκδίδεται ανακοίνωση για το 6ο Νηπιαγωγείο στην οποία ζητάμε από το 

Δημοτικό Συμβούλιο να γίνει έκτακτη συνεδρίαση, με συμμετοχή του Συλλόγου μας, της 

Ένωσης Γονέων, των εκπαιδευτικών του 6ου Νηπιαγωγείου και του Συλλόγου Γονέων του 

6ου Νηπιαγωγείου στην οποία, ο πρώην Αντιδήμαρχος Παιδείας και Πρόεδρος της ΔΕΠ να 

ενημερώσει ΠΛΗΡΩΣ για την κατάσταση και να μας εξηγήσει ποιος είναι ο σχεδιασμός του 

Δήμου για το θέμα. Απαιτούμε ΛΥΣΗ! Να λύσει τώρα ο Δήμος οριστικά το πρόβλημα του 

οικοπέδου του 6ου Νηπιαγωγείου κάνοντας επειγόντως ΟΛΕΣ τις νομικές (και όποιες άλλες) 

ενέργειες είναι απαραίτητες. Να προχωρήσει ΑΜΕΣΑ η αναγκαστική απαλλοτρίωση!    

 Στις 28/3 καλούμε συγκέντρωση διαμαρτυρίας στο Δημοτικό Συμβούλιο, το οποίο έχει 

πρώτο θέμα το 6ο Νηπιαγωγείο, για να στηριχθεί η παρέμβασή μας μέσα στην αίθουσα. Στο 

Δημοτικό Συμβούλιο της 29/3, υπήρχε πρώτο θέμα συζήτησης το πρόβλημα με το 6ο 

Νηπιαγωγείο. Αλλά καθυστέρησε πάρα πολύ γιατί προηγήθηκε το θέμα της Εστίας, και ήταν 

παρόντες πολλοί γονείς και μαθητές από τα σχολεία και η συζήτηση για το θέμα αυτό 

κράτησε πολλές ώρες, με παρεμβάσεις των γονέων, των μαθητών, της Ένωσης Γονέων κλπ 

με στόχο να πιεστεί ο Δήμος να λύσει το πρόβλημα. Η μεγάλη καθυστέρηση της έναρξης της 

συζήτησης για το θέμα του 6ου Νηπιαγωγείου (3 ώρες), δημιούργησε το πρόβλημα της 

αποχώρησης κάποιων γονέων και εκπαιδευτικών, λόγω έλλειψης χρόνου.  

Η εισήγηση των υπεύθυνων του Δήμου σχετικά με το θέμα του 6ου Νηπιαγωγείου ήταν να 

επανεκκινήσει η διαδικασία απαλλοτρίωσης του 1/3 του οικοπέδου το οποίο ανήκει σε 

ιδιώτη. Η εισήγηση ψηφίστηκε ομόφωνα από το Δημοτικό Συμβούλιο, ασκήθηκε όμως 

έντονη κριτική από τις περισσότερες δημοτικές παρατάξεις γιατί η ανευθυνότητα και η 

ολιγωρία του Δήμου έφεραν την ακύρωση της πρώτης απαλλοτρίωσης που είχε 

αποφασιστεί το 2017.  Ειπώθηκε σε όλους τους τόνους ότι αυτή τη φορά ο Δήμος πρέπει να 

κάνει σωστά τη διαδικασία. Από την πλευρά του Συλλόγου μας έγιναν δύο παρεμβάσεις στο 

Δημοτικό Συμβούλιο (Πρόεδρος και Αντιπρόεδρος) . Σχετικά με την πορεία της υπόθεσης του 

6ου Νηπιαγωγείου, πρέπει να είμαστε σε διαρκή επαγρύπνηση, με πρώτο θέμα την άμεση 

ενημέρωση μας για την κατάληξη των ασφαλιστικών μέτρων των οποίων η εκδίκαση έγινε στις 3 

Απριλίου, την επαναφορά του θέματος ενημέρωσης σε κάθε δημοτικό συμβούλιο και την επιμονή 

στη λειτουργίας της διαπαραταξιακής.  



 
  

 Στις 2/4 έγινε συνάντηση με το Διευθυντή της Δ Αθήνας σχετικά με τις σχολικές 

εκδρομές και τα στοιχεία που ζητήθηκαν καθώς και για το αίτημα σταδιακής περικοπής 

αποδοχών στις απεργίες.  

 Στις 7/4, εκδίδονται ανακοινώσεις έντονης διαμαρτυρίας για το κόψιμο του ρεύματος σε 

νηπιαγωγεία και δημοτικά σχολεία της Νέας Σμύρνης επειδή ο Δήμος άφησε απλήρωτους 

λογαριασμούς. Καλούμε το Δημοτικό Συμβούλιο να διασφαλίσει την ομαλή λειτουργία των 

σχολείων και να βάλει επιτέλους ένα φρένο στην ανευθυνότητα των «υπεύθυνων» παιδείας. 

Ζητάμε να τεθεί το θέμα στην επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου και να 

συγκληθεί άμεσα η Δημοτική Επιτροπή Παιδείας. Ζητάμε τις παραιτήσεις της κ. Καραγιάννη 

από τη θέση της Προέδρου της ΕΣΕΠΕ και του κ. Συρίγου από τη θέση του Αντιδημάρχου 

Παιδείας και Προέδρου της ΔΕΠ, για λόγους ανικανότητας. 

 Στις 22/4, μετά την αρνητική απόφαση του δικαστηρίου για τα ασφαλιστικά μέτρα στο 6ο 

Νηπιαγωγείο, καλούμε γονείς, εκπαιδευτικούς, πολίτες της Ν. Σμύρνης, την Δευτέρα 24 

Απριλίου και ώρα 6μμ στο 6ο Νηπιαγωγείο και Τρίτη 25 Απριλίου ώρα 16:30, στην αίθουσα 

Δημοτικού Συμβουλίου. Απαιτούμε ΛΥΣΗ! Να λύσει τώρα ο Δήμος οριστικά το πρόβλημα του 

οικοπέδου του 6ου Νηπιαγωγείου κάνοντας επειγόντως ΟΛΕΣ τις νομικές (και όποιες άλλες) 

ενέργειες είναι απαραίτητες. Να προχωρήσει ΑΜΕΣΑ και ΣΟΒΑΡΑ η αναγκαστική 

απαλλοτρίωση! Να ζητηθεί παρέμβαση του  Υπουργείου Παιδείας για να εξασφαλίσει τη 

λειτουργία του Νηπιαγωγείου! 

 Στις 26/4 καλούμε σύσκεψη νεοδιόριστων για την ενημέρωση και την οργάνωση της 

αντίστασης, εν όψει της ανάληψης καθηκόντων από τους νέους αξιολογητές. Εκδίδεται 

αφισάκι ενάντια στην αξιολόγηση.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
  

 Στις 2/5, κατατίθεται στο Δημοτικό Συμβούλιο υπόμνημα με τις θέσεις μας σχετικά με το 

θέμα του 6ου Νηπιαγωγείου.  

 Στις 3/5, ταυτόχρονα με όλους τους Συλλόγους της Δ Αθήνας, καταθέτουμε εξώδικο στη 

Δ Διεύθυνση απαιτώντας τη μονιμοποίηση των νεοδιόριστων. Η Δ Αθήνας απαντά στο 

εξώδικο αρνητικά.  

 Στις 4/5, εκδίδεται γράμμα προς τους γονείς σχετικά με τον διαγωνισμό Pisa 

Στον σύλλογό μας ορίστηκε ένα σχολείο για τις εξετάσεις, με δύο τμήματα έκτης. Στις 
19/5, στο ένα απείχαν πλήρως οι μαθητές, στο άλλο εμφανίστηκαν 14 στους 25. Οι 
επιτηρητές ορίστηκαν με πράξη διευθυντή. Κάποιοι μαθητές που ήρθαν παρέδωσαν 
λευκή κόλλα ως διαμαρτυρία. Οι επιτηρητές δεν άφησαν τους μαθητές που είχαν 
παραδώσει το γραπτό τους να βγουν από την αίθουσα, προφασιζόμενοι ότι δεν 
προβλέπεται. Θεωρούμε ότι υπήρξε ακύρωση του διαγωνισμού στην πράξη.  

 

 

 Στις 6/5, εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης στην γιατρό Αργυρή Ερωτοκρίτου που 

διώκεται λόγω συνδικαλιστικής δράσης και απαιτούμε την άμεση επανατοποθέτηση της στις 

παθολογικές κλινικές του νοσοκομείου Ευαγγελισμός στο οποίο προσλήφθηκε. 

 Στις 6/5, εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης σε 3 συναδέλφισσες σε σχολεία του 

Συλλόγου Εκπ/κών Π. Ε. «Ο Περικλής»,  που διώκονται επειδή δεν έκαναν τηλεκπαίδευση 



 
  

κατά την περίοδο της κακοκαιρίας των τριών ημερών του περασμένου Φεβρουαρίου που οι 

σχολικές μονάδες παρέμειναν κλειστές με απόφαση της Περιφέρειας Αττικής. 

 Στις 1/6, πραγματοποιείται στάση εργασίας και συγκέντρωση με το πανό του Συλλόγου 

έξω από το 4ο Δημοτικό για αποτροπή διαδικασίας αξιολόγησης. Η σχ. Σύμβουλος δεν 

εμφανίστηκε.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Στις 19/6 γίνεται η τακτική ΓΣ του Συλλόγου μας.  

Οι αντιπρόσωποι του Συλλόγου Καραμπά Σοφία και Μαντζαβράκου Ανθή συμμετέχουν 

στο Συνέδριο της ΔΟΕ 

 Στις 26/6 εκδίδεται ανακοίνωση για την τραγωδία στην Πύλο. Τονίζεται: Η μόνη ελπίδα 

βρίσκεται στον αγώνα των εργαζομένων και της νεολαίας, στον κοινό αγώνα ντόπιων με 

πρόσφυγες και μετανάστες, γιατί “στον κόσμο των αφεντικών είμαστε όλοι ξένοι”. Οι ζωές των 

προσφύγων μετράνε! Ανοίξτε τα σύνορα στους πρόσφυγες! Σταματήστε τα pushback! 

Σταματήστε τις μαζικές δολοφονίες! Να γκρεμιστούν οι φράχτες! Άσυλο και στέγη στους 

πρόσφυγες! Να καταργηθεί η εγκληματική μεταναστευτική συμφωνία της ΕΕ. 

 Στις 26/6, εκδίδεται ανακοίνωση συμπαράστασης στη συνάδελφο του Συλλόγου Α 

Αθηνών που διώκεται για την προβολή της ταινίας «Αγόρια στο ντους» 

  

 Στις 5/9 γίνεται ανασύνθεση του ΔΣ. Μετά την παραίτηση των συναδέλφων Αχιλλέα 

Στεφάνου και Λευτέρη Χονδρού λόγω συνταξιοδότησης, έγινε ομόφωνα η αντικατάστασή τους 

από την Νάσια Ποταμιάνου και τον Φίλιππο Μπογιατζή αντίστοιχα.  Στη θέση της Γ. 

Γραμματέα, αναλαμβάνει η Νάσια Ποταμιάνου.  

 
 Στις 10 Σεπτεμβρίου, εκδίδεται ανακοίνωση για την έναρξη της σχολικής χρονιάς, με 

οδηγίες για την απεργία-αποχή και την αποτροπή της αξιολόγησης, καθώς και με 

ενημέρωση σχετικά με το πρωτοβάθμιο σωματείο και τα δικαιώματα μας. 

 



 
  

 Στις 11 Σεπτεμβρίου, εκδίδεται ανακοίνωση/γράμμα προς γονείς για την απαξίωση της 

ειδικής αγωγής από το Υπ. Παιδείας με τίτλο «Το Υπουργείο Παιδείας κατεδαφίζει την 

εκπαίδευση μαθητών/τριών με αναπηρία ή/ και ειδικές εκπαιδευτικές ανάγκες»  

 

 Στις 22/9 ξεκινά η περιπέτεια του 6ου Νηπιαγωγείου. Οι ιδιοκτήτες του 1/3 του 

οικοπέδου αποφασίζουν να εκτελέσουν την δικαστική απόφαση που έχουν στα χέρια 

τους εφόσον δεν υπάρχει πρόοδος από την πλευρά του Δήμου. Η ανάλγητη 

συμπεριφορά τους σημαίνει ότι το 6ο νηπιαγωγείο σφραγίζεται. Στις 23/9, εκδίδεται 

ανακοίνωση από το Σύλλογο που καλεί όλους, εκπαιδευτικούς, γονείς και πολίτες της Νέας 

Σμύρνης σε συγκέντρωση διαμαρτυρίας έξω από το νηπιαγωγείο τη Δευτέρα 25 Σεπτεμβρίου 

το πρωί στις 8 πμ και στο έκτακτο Δημοτικό Συμβούλιο την Τρίτη 26 Σεπτεμβρίου στις 4.30 το 

απόγευμα. Μετά την απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, της 26.09.2023 (άμεσο άνοιγμα και 

επαναλειτουργία του νηπιαγωγείου, επίσπευση της διαδικασίας αναγκαστικής απαλλοτρίωσης, 

ενέργειες για αγορά του 1/3 στο συμφωνημένο τίμημα κ.α.) και το άνοιγμα του λουκέτου, στις 

27/10 το πρωί δεκάδες γονείς μαζεύτηκαν στην αυλή του νηπιαγωγείου ελπίζοντας ότι η 

αδιανόητη κατάσταση θα λήξει. Ο Διευθυντής Εκπαίδευσης είχε δώσει εντολή λειτουργίας και 

όλα ήταν έτοιμα για να λειτουργήσει από 28/9. Έμενε μόνο το άνοιγμα των εσωτερικών 

κλειδαριών. Αλλά αυτό δεν έγινε ποτέ, αφού ο Δήμαρχος αρνήθηκε να αναλάβει την ευθύνη 

που του αναλογούσε στην άμεση υλοποίηση της απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Κωλυσιεργώντας διαβουλευόμενος με τους δικηγόρους, έδωσε τη δυνατότητα σους 

αδίστακτους ιδιοκτήτες του 1/3, να ξαναβάλουν το λουκέτο.  

 

 Στις 1/10, εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο: «Κανένας δεν δικαιούται να παίζει με τα 

παιδιά μας και την εκπαιδευτική κοινότητα! Να ανοίξει τώρα το 6ο Νηπιαγωγείο!», στην 

οποία επισημαίνουμε ότι: 50 παιδιά του 6ου Νηπιαγωγείου, αυτή τη στιγμή βρίσκονται στον 

αέρα. Θα ήταν αστείο αν δεν ήταν τραγικό, να συζητάμε ότι «έχει βρεθεί ήδη η λύση, ώστε τα 

παιδιά να συνεχίσουν άμεσα τη φοίτησή τους, χωρίς να ταλαιπωρηθούν ούτε τα ίδια ούτε οι 

γονείς» όπως ισχυρίζεται ο κ. Δήμαρχος. Η «μεταφορά» τους σε δύο χωριστές προκατ 

αίθουσες (στο 4ο Νηπιαγωγείο και στο παράρτημα του 8ου νηπιαγωγείου) οι οποίες με το ζόρι 

χωράνε 18 παιδιά η κάθε μια, δείχνει πλήρη άγνοια της κατάστασης και τραγική αδιαφορία για 

τα παιδιά. Δικαίως η συντριπτική πλειοψηφία των γονέων έχει αποφασίσει ότι απέχει. Και, 

απαιτούμε ΛΥΣΗ! Να λύσει τώρα ο Δήμος οριστικά το πρόβλημα του οικοπέδου του 6ου 

Νηπιαγωγείου κάνοντας επειγόντως ΟΛΕΣ τις απαραίτητες ενέργειες σύμφωνα με την 

απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου της Τρίτης 26 Σεπτεμβρίου 2023.  Η ανακοίνωση 

αυτή παραδίδεται στους δικηγόρους του Δήμου για να επισυναφθεί στο φάκελο για τα 

ασφαλιστικά μέτρα που καταθέτει ο Δήμος κατά του κλεισίματος, ζητώντας προσωρινή 

διαταγή αναστολής της απόφασης. Μαζί κατατίθενται και κείμενα των γονέων και των 



 
  

εκπαιδευτικών του σχολείου. Η απόφαση του δικαστηρίου είναι αρνητική. Οι 

προσπάθειες των γονέων επικεντρώνονται στην επιτάχυνση της διαδικασίας εξαγοράς 

του 1/3 του οικοπέδου από το Δήμο. Προς το παρόν, υπάρχει μετακίνηση μαθητών και 

εκπαιδευτικών και ουσιαστική διάλυση του ΤΕ του νηπιαγωγείου.  

 

 Στις 24/10, γίνεται έκτακτη Γενική Συνέλευση με θέμα την αποτροπή της αξιολόγησης και το 

κλείσιμο του 6ου Νηπιαγωγείου. Η συνέλευση έχει πλούσια συζήτηση. Αποφασίζεται να 

φτιαχτεί τρόπος άμεσης επικοινωνίας (ομάδα viber) των νεοδιόριστων του Συλλόγου μας για 

αλληλοενημέρωση και συντονισμό. Γίνεται αναλυτική ενημέρωση για τα βήματα αποτροπής 

της αξιολόγησης. Επίσης γίνεται συζήτηση-ενημέρωση για την κατάσταση σχετικά με το 6ο 

Νηπιαγωγείο.  

 

 Στις 30/10 εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης στο συνάδελφο Ηλία Σμήλιο που 

παραπέμπεται στο πειθαρχικό λόγω συμμετοχής του στο κίνημα κατά των πλειστηριασμών. 

 

 Πραγματοποιήθηκε την Παρασκευή 3 Νοεμβρίου 2023, με πρωτοβουλία των Συλλόγων 

Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης της Δ’ Δ/νσης, συνάντηση με τον Δ/ντή 

Εκπαίδευσης Δ’ Αθήνας. Τέθηκαν τα εξής ζητήματα: Η ομηρία των νεοδιόριστων 

εκπαιδευτικών του 2020 και 2021,  η έλλειψη παράλληλων στηρίξεων, οι Συγχωνεύσεις 

Σχολείων στην Καλλιθέα, υποθέσεις επιθετικών συμπεριφορών γονέων προς 

εκπαιδευτικούς, κτηριακά προβλήματα, αναθέσεις διδακτικού ωραρίου με προφορικές 

οδηγίες. Από την πλευρά του δεν υπήρξαν ούτε ουσιαστικές ούτε ικανοποιητικές 

απαντήσεις.  

 Στις  9/11, 47 μέρες μετά, το 6ο Νηπιαγωγείο άνοιξε και η ομηρία παιδιών γονέων και 

εκπαιδευτικών πήρε τέλος. Η εξαγορά από το Δήμο του 1/3 του οικοπέδου από τους ιδιοκτήτες 

έδωσε τέλος σε μια δεκαετή ταλαιπωρία διαρκών απειλών και ανασφάλειας για τη λειτουργία 

του. Η διαρκής κινητοποίηση γονέων και εκπαιδευτικών είναι αυτή και μόνο αυτή που 

διασφάλισε τη λύση του προβλήματος. Ο Σύλλογος Εκπαιδευτικών ΠΕ Νέας Σμύρνης είναι 

περήφανος που συνέβαλε με τη δράση του σε αυτή την πολύτιμη νίκη, μια νίκη που 

κερδίσαμε όλοι και όλες μαζί! Εκδόθηκε σχετική ανακοίνωση. 

 Στις 9/11 εκδίδεται η Πρόσκληση Τακτικής ΓΣ για την Κυριακή 3/12 

 Στις 13/11, εκδίδεται ανακοίνωση με αναλυτικές οδηγίες, ερωτήσεις-απαντήσεις για τα 

βήματα αποτροπής της ατομικής αξιολόγησης με αφορμή πιέσεις που ασκούνται από 

συμβούλους και Δ διεύθυνση.  

 Υπογράφουμε αφίσα για την Παλαιστίνη. Μέχρι στιγμής έχουν υπογράψει 44 ΣΕΠΕ και 

ΕΛΜΕ  

 



 
  

 

 

 

 Στις 15/11 εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο «Για μια φορά ακόμη η αναπλήρωση ασθενών 

εκπαιδευτικών είναι στο…θα δούμε» στην οποία στηρίζουμε τους Συλλόγους Γονέων 

που κινητοποιούνται για την αναπλήρωση ασθενών εκπαιδευτικών και ξεκαθαρίζεται 

με σαφήνεια ότι παρά τις προφορικές οδηγίες της Δ Διεύθυνσης, το καθηκοντολόγιο 

των εκπαιδευτικών παράλληλης στήριξης είναι σαφές και δεν επιτρέπει την ανάληψη 

τμήματος από την πλευρά τους. Δεν έχει υπάρξει τέτοια νομοθεσία. Δεν υπάρχει νόμος που 

να υποχρεώνει τους εκπαιδευτικούς της παράλληλης στήριξης να αναλαμβάνουν τμήμα 

εγκαταλείποντας τα παιδιά τους. Ταυτόχρονα, εκδίδεται αναλυτικό ενημερωτικό δελτίο σχετικά 



 
  

με την κινητοποίηση των γονέων του 9ου Νηπιαγωγείου Νέας Σμύρνης για μακροχρόνιο κενό 

που έχει δημιουργηθεί στο νηπιαγωγείο.  

 Στις 15/11 εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης στη συναδέλφισσα Ποταμιάνου, η οποία 

έχει παραπεμφθεί σε δίκη μετά από μήνυση μητέρας λόγω ελαφρού τραυματισμού του 

παιδιού της.  

 Στις 21/11 εκδίδονται οι ΟΔΗΓΙΕΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΤΑΚΤΙΚΗ ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ που θα γίνει 

την Κυριακή 3/12.  

 Στις 21/11 υποβάλλεται προς τη Δ Διεύθυνση αίτημα ενημέρωσης σχετικά με τον 

σχεδιασμό ίδρυσης νέου Νηπιαγωγείου, μετά από αίτημα του Συλλόγου Διδασκόντων 

του 3ου Νηπιαγωγείου Νέας Σμύρνης που υπέβαλε αίτημα για με την ίδρυση νέου 

νηπιαγωγείου με μετατροπή του παραρτήματός σε ανεξάρτητη σχολική μονάδα. Η απάντηση 

του Δ/ντή Εκπαίδευσης είναι αρνητική με αιτιολόγηση ότι στην περιοχή λειτουργούν ήδη δύο 

άλλα νηπιαγωγεία και η ίδρυση ενός νέου θα δημιουργούσε πρόβλημα στις εγγραφές των 

άλλων δύο, και ότι έχει προσανατολιστεί στην κατεύθυνση για ανεύρεση χώρου σταθερής 

δομής πιο κοντά στο κεντρικό κτίριο του 3ου νηπιαγωγείου.  Επίσης αρνείται την καταβολή 

υπερωριών. 

 Στις 26/11 πάμε θέατρο, στο «Φάντασμα του Κάντερβιλ». Το κόστος για τα παιδιά των 

συναδέλφων καλύπτεται από τον Σύλλογο.   

 Στις 28/11 κατατίθενται τα ψηφοδέλτια για τις εκλογές της 3/12. 

Αγωνιστική Συσπείρωση Νέας Σμύρνης (Παρεμβάσεις-Κινήσεις –Συσπειρώσεις) 

Αυτόνομο Δίκτυο Εκπιαιδευτικών 

 Στις 29/11 καταθέτου με προς το Δημοτικό Συμβούλιο αίτημα ενημέρωσης σχετικά με τον 

σχεδιασμό εξεύρεσης σταθερών δομών για τα νηπιαγωγεία που λειτουργούν σε προκατ 

αίθουσες 

 

   


